

● 01 Way High-Speed Train I 单程高铁

潮玩河南・漫游西安 (云台山/开封/焦作/洛阳/三门峡)

(YUNTAI MOUNTAIN / KAIFENG / JIAOZUO / LUOYANG / SANMENXIA)

Penang 🛪 Xi'an

Tour Code: PCXIY-5





中国





行程次序, 以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



....

精简行程

第一天 槟城 🛪 西安

(机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 西安 🔋 开封

(早/午/晚)

- ☑ 清明上河园
- ☑ 包公祠
- *乘搭高铁前往开封,大约两个小时半

第三天

开封 🗐 (120公里) 焦作 **(早/午/晚)**

☑ 云台山 (含景区小巴)

第四天

焦作 🖨 (80公里) 登封 **(早/午/晚)**

- ☑ 少林寺 (含电瓶车)
- ☑ 少林功夫表演

第五天

登封 🖨 (80公里) 洛阳 🖨 (120公里) 三门峡 (**2/午/晚**)

- ☑ 龙门石窟 (含电瓶车)
- ☑ 洛邑古城
- *4月安排牡丹园

第六天

三门峡 🗐 (236公里) 西安 (早/午/晚)

- ☑ 兵马俑 (含电瓶车+耳机)
- ☑ 钟鼓楼广场
- ☑ 回民一条街

第七天

西安

(早/午/晚)

- ☑ 大明宫国家遗址公园 (含电瓶车)
- ☑ 西安城墙
- ☑ 永兴坊美食城
- ☑ 大雁塔广场
- ☑ 大唐不夜城

第八天

西安 🛪 槟城

(早/机上用餐)





√7早餐/6午餐/6晚餐 风味餐:

肉夹馍风味 饺子宴

海鲜烧烤自助

裤带面

观光景点:

西安

- ◆ 兵马俑 兵马俑是一组真人大小的陶俑,埋葬于中国第一位皇帝秦始皇的陵墓中,时间约为公元前210-209年。1974年,它们在陕西省西安市被发现。这支军队由数千名士兵、战马和战车组成,每个兵马俑都独具特色。它们的建造旨在保卫秦始皇的来世,被誉为20世纪最伟大的考古发现之一。
- ◆ **大唐不夜城** 一座以唐朝文化为主题的步行街景区。这里融合了 古典与现代元素,灯光璀璨,夜景迷人,游客可以欣赏精彩的街 头表演、传统手工艺展示,以及品尝地道的陕西美食。大唐不夜 城以盛唐风貌为特色,是感受西安历史文化魅力的热门景点。

开封

◆ **包公祠** - 为纪念北宋著名清官包拯而修建的祠堂。祠内设有包公塑像、碑刻、文物展览等,展现了包公廉洁公正的形象和历史事迹。整个建筑古朴庄重,富有浓厚的历史文化氛围,是游客和历史爱好者了解包拯生平及宋代司法文化的重要场所。

焦作

◆ **云台山** - 中国国家5A级旅游景区和世界地质公园。景区以壮丽的山水风光、奇特的峡谷地貌和丰富的生态资源闻名,拥有红石峡、茱萸峰、潭瀑峡等著名景点。

登封

◆ 少林寺 - 位于中国河南省嵩山,是中国最著名的佛教寺庙之一, 也是禅宗的发源地。少林寺以其深厚的佛教文化和精湛的少林功 夫闻名于世,被誉为"天下功夫出少林"。

洛阳

◆ **龙门石窟** - 中国四大石窟之一,始建于北魏时期,历经多个朝代的开凿,汇集了大量精美的佛教雕塑和石刻艺术。石窟沿伊河两岸分布,雕像造型生动,技艺精湛,被誉为中国古代石刻艺术的巅峰之一。

X2晚

$\star\star\star\star\star\star^{z_z^{\mathbf{Z}}} \qquad \star\star\star\star\star$

酒店住宿(7晚)

✓ 西安智选假日酒店或同级 X1晚
✓ 开封智选假日酒店或同级 X1晚
✓ 开封智选假日酒店或同级 X1晚
✓ 郑州二七广场美仑酒店或同级 X1晚
✓ 登封观嵩山假日或洛阳伊川智选假日或同级 X1晚
✓ 三门峡万达美华酒店或同级 X1晚

✓ 西安秦都传奇VOCO酒店或同级

自费项目:会跑的实景歌舞演艺秀《驼铃传奇》(人民币398/人)









SCHEDULE

PENANG T XI'AN

(MOB)

☑ Check-in at the Hotel

XI'AN 🗒 KAIFENG

(B/L/D)

- ☑ Qingming Riverside Landscape Garden
- ☑ Memorial Temple of Lord Bao
- *Board high-speed train to Kaifeng, whole journey roughly takes 2 and a half hours

KAIFENG 🖨 (120km) JIAOZUO

☑ Yuntai Mountain (including scenic area shuttle bus)

JIAOZUO (80km) DENGFENG

- $\ensuremath{\,\boxtimes\,}$ Shaolin Temple (including buggy)
- ☑ Shaolin Kung Fu Performance

DENGFENG (80km) LUOYANG 💂 (120km) SANMENXIA

- ☑ Longmen Grottoes (including electric shuttle)
- ☑ Luoyi Ancient City
- *In April: Visit Peony Garden

SANMENXIA 🗐 (236km) XI'AN

- ☑ Terracotta Warriors (including electric shuttle & audio guide)
- ☑ Bell & Drum Tower Square
- ☑ Muslim Quarter

XI'AN

(B/L/D)

- ☑ Daming Palace National Heritage Park (including electric shuttle)
- ☑ Xi'an City Wall
- ☑ Giant Wild Goose Pagoda Square
- ☑ Great Tang All Day Mall

XI'AN A PENANG

(B/MOB)

√ 7 Breakfasts / 6 Lunches / 6 Dinners

Special Cuisines:

- ★ Roujiamo flavors
- ★ Dumpling Feast
- ★ Seafood BBQ Buffet
- ★ Biangbiang Noodles

TOURIST ATTRACTIONS:

XI'AN

- Terracotta Warriors A collection of life-sized clay soldiers buried with China's first emperor, Qin Shi Huang, in 210-209 BCE. They were discovered in 1974 in Xi'an, Shaanxi Province. The army consists of thousands of warriors, horses, and chariots, each uniquely detailed. They were created to protect the emperor in the afterlife and are considered one of the greatest archaeological discoveries of the 20th century.
- The Great Tang All Day Mall A pedestrian street in Xi'an, China, themed around the culture of the Tang Dynasty. Blending classical and modern elements, it is famous for its dazzling lights and vibrant night scene.

KAIFENG

Kaifeng Bao Gong Temple - A memorial temple dedicated to Bao Zheng, a famous upright official of the Northern Song Dynasty. The temple features a statue of Bao Gong, stone inscriptions, historical exhibitions, and relics that highlight his integrity and contributions to justice.

JIAOZUO

Yuntai Mountain - China's national 5A tourist attraction and a UNESCO Global Geopark. The scenic area is renowned for its breathtaking landscapes, unique canyon formations, and rich ecological resources. Popular sites include Hongshi Gorge, Zhuyu Peak, and Tanpu Gorge.

DENGFENG

Shaolin Temple - Located on Mount Song in Henan Province, China, is one of the most famous Buddhist temples in the country and the birthplace of Zen Buddhism. It is renowned worldwide for its deep Buddhist heritage and the legendary Shaolin Kung Fu.

LUOYANG

Longmen Grottoes - One of the four major grottoes in China. Carved over several dynasties, starting from the Northern Wei period, they house a vast collection of exquisite Buddhist sculptures and stone carvings.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

✓ Xi'an Holiday Inn Express or similar X 1 Night ✓ Kaifeng Holiday Inn Express or similar X 1 Night X 1 Night

✓ Zhengzhou Erqi Square Madison Hotel s or simliar ✓ Dengfeng See Songshan Hotel or

Luoyang Holiday Inn Express or similar X 1 Night X 1 Night ✓ Sanmenxia WAnda Moments Hotel or similar

✓ Xi'an Voco Qindu Legend by IHG or similar

X 2 Nights

Optional Tour: The live-action song and dance performance "Legend of the Camel Bell" (RMB 398 per person)

General Information

•河南 + 陕西 HENAN + SHAANXI •

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card Information	银联卡(UNION PAY)在中国大多地方能使用, VISA和MASTER卡较为限制 UnionPay cards are widely accepted in most locations, while VISA and MasterCard are only accepted at a limited number of places
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.20 10 CNY = MYR 6.20 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	中国 :+86 China :+86
电压 Voltage	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Difference	中国和马来西亚处于同一时区 China and Malaysia share the same time zone	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer : 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 10℃ ~ 20℃ 22℃ ~ 32℃	9) g S e	Autumn 秋季 □
飞机型号 Aircraft Type	A320		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
G	GD Partner:		

Operated By

ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441